



الإعلان عن فتح باب الترشيح لانتخابات الشركة للعام ٢٠٢٢

يسر مجلس إدارة شركة قطر لنقل الغاز المحدودة (ناقلات) ش.م.ع.ق، أن يُعلن عن فتح باب الترشيخ لعضوية مجلس الإدارة لثلاثة أعضاء, على أن يكون اثنان منهم مستقلين، وذلك لمدة ثلاث سنوات من عام المحدودة على أن يكون اثنان منهم مستقلين، وذلك لمدة ثلاث سنوات من عام ١٠٠٢ وحتى عام ١٠٠٤ (وفقاً لأحكام قانون الشركات التجارية رقم (١١) لسنة ١٠١٥ (عدلت بموجب قانون ١٠/١٨) ولنظام حوكمة الشركات والكيانات القانونية الصادر من هيئة قطر للأسواق المالية). سيتم فتح باب الترشيح من يوم الاربعاء الموافق ١٠٠ من الساعة الثامنة صباحاً وحتى يوم الاربعاء الموافق ١٠٠ فبراير ٢٠٢٠ الساعة الثانية عشر ظهراً.

وعليه، فأنه يتوجب على السادة الراغبين في ترشيح أنفسهم، سواء من الأشخاص الطبيعيين أو الإعتباريين، مراجعة إدارة شركة ناقلات، بالمقر الرئيسي لها - بأبراج الشموخ، شارع السد - لإستلام نماذج طلبات الترشيح لتعبئتها و تقديمها قبل الموعد المحدد لإقفال باب الترشيح، على أن يكون طلب الترشيح مصحوباً بما يُغيد ملكية المساهم الفُرشح للحد الأدنى من أسهم الضمان البالغة مدر، ٢٣,٠٠٠، (ثلاثة وعشرون مليون) سهماً (للأعضاء غير المستقلين) والتي لايجوز تداولها خلال فترة العضوية، ومستوفياً لبقية شروط الترشيح، أما بشأن الأعضاء المستقلين فعليهم إستيغاء شروط هيئة قطرللأسواق المالية.

المستندات المطلوبة:

للأفراد:

- ا. صورة عن البطاقة الشخصية.
 - Γ. شهادة ملكية الأسهم.
- ٣. طلب ترشيح لعضوية مجلس الإدارة.
 - ع. السيرة الذاتية.

للشركات:

- ا. صورة عن السجل التجاري.
- ٦. كتاب ترشيح الشخص الممثل للمُرشح.
- ٣. صورة عن البطاقة الشخصية لممثل المُرشح.
 - ٤. شهادة ملكنة الأسهم.
 - 0. السيرة الذاتية لممثل الشركة.

ملاحظات:

- لن تقبل طلبات الترشيح بعد الموعد المحدد أعلاه.
- ستجرى الانتخابات في إجتماع الجمعية العامة العمومية لشركة "ناقلات"، والتي سيعلن عنها في الصحف المحلية قبل انعقادها بواحد وعشرون يومًا على الأقل.

لمزيد من المعلومات يرجى الإتصال على هاتف: ٩٠٤٨ ٢٩٤٦ ع٩٧+ أو ١١٩٨ ٢٩٤3 ع٩٧+ والله وكي التوفيق ،،



ANNOUNCEMENT: OPENING NOMINATION PERIOD 2022 ELECTIONS

The Board of Directors of Qatar Gas Transport Company Ltd. (Nakilat) Q.P.S.C. is pleased to announce the opening of the nomination for the Board of Directors for three members, two of whom shall be independent members, for a period of three (3) years from 2022 to 2024. This is in accordance with the provisions of the Commercial Companies Law No. 11 of 2015 (Amended Law 2021/8), and the Corporate Governance Code for Companies and Legal Entities issued by Qatar Financial Markets Authority. The nomination will be open starting on **Tuesday 18 January 2022** from 8:00am to **Wednesday, 02 February 2022** at 12:00pm.

Accordingly, individuals who wish to nominate themselves, whether individuals or entities, should consult the management of Nakilat at its headquarters in Al Shoumoukh Towers, Al Sadd Street to receive the nomination forms to be filled and submitted before the deadline for closing the nomination. The application for the nomination shall be accompanied by the declaration of ownership of the minimum shares of the Board member guarantee equal to **23,000,000 (Twenty-three million) shares** (for non-independent members) which shall not be traded during the term of membership and in compliance with the rest of the nomination requirements. As for the independent members, they must meet the requirements of Qatar Financial Markets Authority.

Required Documents:

Individual

- 1- Copy of ID.
- 2- Stock ownership certificate.
- **3-** Application form for Board membership.
- 4- Curriculum vitae.

Entity

- 1- Copy of commercial register.
- 2- Letter of nominating the entity's representative.
- 3- Copy of the nominated representative ID.
- 4- Stock ownership certificate.
- **5-** Curriculum vitae of the representative of the entity.

Notes

- Nomination requests will not be accepted after the above date.
- The elections will be held at the General Assembly of Nakilat, which will be announced in local newspapers at least 21 days in advance.